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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara din  data de 11.12.2019 
 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Maria Băloiu care a fost aleasă 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
382/2019 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui 
de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-na Maria Băloiu: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-na Maria Băloiu: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 18 consilieri (Lipsește d-nul 
consilier local Voinia Claudiu, Bădin Ion și Olariu Nicoleta). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul secretar general Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 2181/2019, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar general Laslău Militon Dănuț: 

 „Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 28.11.2019, a fost semnat 
de către Secretar, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării 
Consiliului Local.” 
  Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate. 

 
Se va lua o pauză de 10 de minute pentru studierea materialelor şi 

întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectul de hotărâre nr. 
479/11.12.2019 privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe 
anul 2019. 

 
D-na Maria Băloiu: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 

  „Propun modificarea ordinii de zi după cum urmează: 
 
         - Retragerea de pe ORDINEA DE ZI a punctului 1, respectiv proiectul de 
hotărâre nr. 473/05.12.2019 privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2019. 
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           - Introducerea pe ORDINEA DE ZI la punctul 1 a proiectului de hotărâre nr. 
479/11.12.2019 privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe 
anul 2019 . 
 

Modificarea ordinii de zi se impune având în vedere adresa nr.HDG_STZ 
25315/09.12.2019 a Direcției Generale Regionale a Finanțelor Publice – Timișoara, 
Activitatea județeană de trezorerie și contabilitate publică Hunedoara, prin care se 
suplimentează sumele defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru finanțarea 
cheltuielilor descentralizate la nivelul comunelor, orașelor și municipiilor (cod indicator 
11.02.02) cu suma de +30,00 mii lei, pentru drepturile copiilor cu cerințe educaționale 
speciale integrați în învățământul de masă, potrivit Deciziei Șefului  AJFP Hunedoara 
nr.6/2019, și astfel se impune suplimentarea bugetului local atât la partea de venituri cât și 
la partea de cheltuieli cu această sumă.  

Totodată, prin Nota de fundamentare nr. 87252/09.12.2019, Biroul 
Informatică și tehnică de calcul din cadrul Primăriei Municipiului Hunedoara solicită 
suplimentarea cu suma de 4,00 mii lei a contribuției de 2% în cadrul proiectului POCA 
”Soluții informatice integrate pentru simplificarea procedurilor administrative și reducerea 
birocrației” cod SIPOCA 529, MySMIS 126237, necesară pentru depunerea cererii de 
rambursare nr.4, în scopul îndeplinirii gradului de absorție a fondurilor europene  și a 
evitării riscului de dejangajare la nivelul întregului program operațional. ” 
  
  D-na Maria Băloiu: 

„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
D-na Maria Băloiu: 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare ;  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) 
interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se 
consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare 
şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  
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Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la 
proiectele de hotărârii aflate pe ordinea de zi?” 

 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Nu sunt anunțate.” 
 
D-na Maria Băloiu: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre nr. 479/11.12.2019 privind aprobarea rectificării bugetului 
local al municipiului Hunedoara, pe anul 2019. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 383/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 384/2019 se aprobă în unanimitate. 
 

 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a 
terenului în suprafață de 13.537 mp, înscris în CF nr. 71252 Hunedoara, nr. cadastral 
71252, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea Parc 
Industrial S.R.L. Hunedoara. 

 
  Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Daniel Ardelean: 
”D-le primar aș avea o întrebare la acest proiect de hotărâre. Dacă ne-ar 

putea lămuri cineva din cadrul Parc Industrial, ce se întâmplă cu aceste terenuri. Eventual 
să ne facă o dată la 6 luni sau anual, un fel de dare de seamă pentru ca să vedem....este 
un lucru bun că vin investitori, este un lucru bun că le oferim loc în Parcul Industrial dar din 
câte știu eu acum un an jumate, în 25.05.2018 am mai aprobat o hotărâre, era 217/2018, 
în care erau 4 loturi licitate. 

 Nu a mai venit nimeni să ne spună dacă s-au făcut 5 locuri de muncă, s-au 
făcut 20 de locuri de muncă, merge înainte, li s-au sistat contractele de concesiune. După 
cum știți a fost un pic de dispută în consiliul local. Le-am vândut cele 8 hectare 
investitorului german și s-au făcut foarte multe locuri de muncă, o hală imensă acolo, 
merge treaba nemaipomenit, bineînțeles ați înțeles că glumesc deci nu vorbesc serios.  

M-ar interesa dacă cineva ne-ar putea da niște relații despre aceste 
concesionări care bineînțeles sunt benefice orașului, dar ce se întâmplă cu ele după 6 luni 
-1 an de zile? Vă mulțumesc!” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„La prima ședință ordinară din această lună, practic la sfârșitul lunii, vreau o 

informare despre parcele, situația firmelor care sunt acolo cu număr de angajați, toate 
detaliile care le facem de regulă, este o solicitare corectă.  

În ceea ce privește această concesiune, așa cum ați și citit în materialele din 
ședință, este vorba de aducerea unei deconcentrate, probabil una dintre cele mai 
importante din România în momentul de față, care va investi aproximativ 2,5 milioane de 
euro și va crea 35 de locuri de muncă, se scoate la licitație pentru că asta este procedura, 
aproximativ 13.000 mp, în urma solicitării lor.  

Iar ca ultimă remarcă, vânzarea acelui teren a fost o cutumă pentru că asta a 
solicitat investitorul, are autorizație de construcție emisă de noi, se ocupă de tot ce 
înseamnă infrastructură, este vorba de apă, canal și iluminat public. Prima dată informarea 
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vă rog, d-na Szabo, bine! Mulțumesc!” 
 
D-na Szabo Dorina- reprezentant Parc Industrial: 
”Da!” 
 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
 
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
       Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local 

al Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în următoarea 
componenţă: 

1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
                     5.Laura Valentina Borca-Lucan – membru 
 

      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind componența comisiei în 
vederea evaluării ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului în suprafață 
de 13.537 mp, înscris în CF nr. 71252 Hunedoara, nr. cadastral 71252, aflat în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea Parc Industrial S.R.L. Hunedoara, s-au 
constatat 16 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abțineri”. 

 
   În urma acestor rezultate, comisia de evaluare a ofertelor depuse pentru licitaţia 

privind concesionarea terenului mai sus menționat, este următoarea: 
 
- Cristina Ponta – Administrator Public– preşedinte; 
- Bianca Magdalena Fărcaş – consilier local – membru; 
- Carla Ița Bistrian – Șef Serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru; 
- Cristina Marcela Pahonțu - Șef Birou Concesiuni, închirieri –    membru; 
- Camelia Preda – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru; 
- Ştefan Şaucă –  consilier Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru; 
- Ramona Loredana Rădulescu  inspector – Birou Concesiuni, Închirieri - secretar în 
cadrul comisiei.  
 

      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea supleanților 
pentru comisia de evaluare a ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului 
mai sus menționat, s-au constatat următoarele: 

  
- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant; 
- Sorin Ilea - consilier local – membru supleant; 
- Daniela Carmen Popa – şef serviciu Impozite şi taxe locale – membru supleant; 
- Ioan Nimu – șef birou Investiții - membru supleant; 
- Adina Matei – consilier juridic – Compartiment juridic – membru supleant; 
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- Angela-Tania Drăgan - șef Birou CESPJPF Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – 
membru supleant; 
- Cristina Marinela Popa – inspector - Birou urbanism  - secretar supleant. 

 
Art. 7-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 385/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 

 

D-na Maria Băloiu 
“Declar ședința închisă.” 
 
 
 
 
 
 

 

            PREŞEDINTE,                    SECRETAR GENERAL,                          ÎNTOCMIT 

            Maria Băloiu                        Militon Dănuț  Laslău                      Lavinia Oprișan 


